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Aan:  
Gemeenteraad & College van burgemeester en wethouders van de gemeente Noardeast-
Fryslân  
 
Van: 
Projectgroep Behoud Basisvoorzieningen Burdaard-Jislum e.o.  
 
Datum: 11 april 2024  
 
 
Betreft: uitstel behandeling raadsvoorstel/niet nakomen afspraken  
 
 
Geacht college, geachte raad,  
 
Op 9 april 2024 heeft op verzoek van het college een gesprek plaatsgevonden tussen 
wethouder Jouta en de projectgroep Behoud Basisvoorzieningen Burdaard-Jislum e.o. Als 
vertegenwoordigers van de verschillende groepen in onze mienskip hebben wij dit bezoek 
gewaardeerd. Wij vonden het leuk dat de wethouder taart meebracht en aangaf zeer te 
spreken te zijn over de prettige samenwerking met ons en het zorgvuldige werk dat wij 
geleverd hebben.  
 
Over het verdere verloop van het gesprek met de wethouder zijn wij helaas veel minder te 
spreken. Tot onze grote teleurstelling gaf de wethouder aan dat het college voorlopig geen 
voorstel met betrekking tot het oplossen van de problemen rond MFC It Spektrum voorlegt 
aan de gemeenteraad. Dit vinden wij onbegrijpelijk, want dit zet het voortbestaan van onze 
basisvoorzieningen onnodig verder onder druk. Dit gaat ook in tegen de procesafspraken die 
wij met het college hebben gemaakt. Wij zijn zwaar teleurgesteld in de gang van zaken en 
roepen het college en de raad op om het raadsvoorstel zo snel als mogelijk opnieuw op de 
agenda van de gemeenteraad te zetten, zodat de behandeling van dit voorstel – conform 
afspraak – nog voor de zomervakantie van 2024 kan plaatsvinden.  
 
Graag roepen wij het volgende in herinnering: Op verzoek van het college hebben wij – 
vertegenwoordigers van de verschillende groepen in Burdaard-Jislum e.o. – samen met 
medewerkers van de gemeente een projectgroep gevormd. Het college wilde namelijk 
samen met onze mienskip zoeken naar een oplossing voor de problemen rond MFC It 
Spektrum. Wij wilden dit een kans geven en zijn er uiteindelijk vol voor gegaan. Het college 
liet namelijk zien dat het echt met ons wilde samenwerken.  
 
Bij de vorming van de projectgroep hebben wij met het college een aantal procesafspraken 
gemaakt:  
 

1. We onderzoeken de verschillende oplossingen met elkaar (college en 
vertegenwoordigers mienskip).  

2. Op basis van de uitkomsten van de onderzoeken brengt de projectgroep formeel 
advies uit.  

3. Het college zet dit advies om in een raadsvoorstel.  
4. Het college legt dit raadsvoorstel nog voor de zomervakantie van 2023 voor aan de 

gemeenteraad.  
 
Helaas bleek in het late voorjaar van 2023 dat de tot dan toe onderzochte oplossingen in 
kwalitatief opzicht geen oplossing boden. In goed onderling overleg (tussen college en 
vertegenwoordigers van de mienskip) is toen besloten de besluitvorming in de raad uit te 
stellen. Hierop is een nieuwe afspraak gemaakt: De behandeling van het raadsvoorstel vindt 
uiterlijk voor de zomervakantie van 2024 plaats. Latere behandeling werd door alle 
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betrokkenen als zeer onwenselijk beschouwd, gezien de verwachte ontwikkeling van de 
gemeentefinanciën.  
 
Als vertegenwoordigers van de verschillende groepen in de mienskip van Burdaard-Jislum 
e.o. hebben wij deze procesafspraken met het college altijd ervaren als wederzijdse en 
harde afspraken. Wij hebben van onze kant daarom veel tijd en energie gestoken in het 
halen van onze deadlines. Dit heeft resultaat gehad. Op 7 maart 2024 heeft de projectgroep 
haar formele advies kunnen uitbrengen. Waardoor na omzetting van dit advies in een 
raadsvoorstel, de gemeenteraad nog voor de zomervakantie van 2024 een besluit kan 
nemen.  
 
Naar wij hebben begrepen was het raadsvoorstel op 13 maart 2024 klaar om ingestuurd te 
worden. En op 11 april 2024 zou het voor het eerst in de gemeenteraad aan de orde komen. 
Maar tot onze verbazing is het raadsvoorstel stilzwijgend van de agenda van de 
gemeenteraad afgevoerd. En tot onze verbijstering geeft wethouder Jouta nu aan dat het 
college op de ‘pauzeknop’ wil drukken. Wij begrijpen hier niets van. We hebben, in nauwe 
samenwerking met gemeenteambtenaren, heel zorgvuldig, weloverwogen en met 
wederzijdse maximale openheid en transparantie met het college samengewerkt. En opeens, 
zonder goed onderbouwde argumentatie, komt het college zijn deel van de procesafspraken 
niet na. Wij ervaren dit als pijnlijk en als zeer schadelijk voor het onderlinge vertrouwen.  
 
Wij vinden dit onprettig, maar wij zien ons helaas genoodzaakt om u eraan te herinneren dat 
de problemen rond MFC It Spektrum door de gemeente zelf zijn veroorzaakt. Het college 
heeft dit ook ruimhartig toegegeven en ons beloofd deze politiek-bestuurlijke fout te 
herstellen en onze basisvoorzieningen voor de toekomst veilig te stellen. Wij vertrouwden er 
tot voor kort op dat het college zijn belofte aan ons zou nakomen, maar de huidige gang van 
zaken zorgt voor een flinke barst in dit vertrouwen. Wij hebben daarom één dringend 
verzoek: kom uw afspraken na en schep – conform afspraak – nog voor de zomervakantie 
van 2024 duidelijkheid over de toekomst van onze basisvoorzieningen.  
 
Met vriendelijke groet,  

 (Oranjecommissie Burdaard);  (Bestuur MFC-It Spektrum); 
 (Beheersstichting Sportaccommodatie Burdaard);  

(3K/BSO);  (namens de horeca in Burdaard);  (Doarpsbelang 
Burdaard-Jislum e.o.);  (Doarpsbelang Burdaard-Jislum e.o.);  

 (namens de vrijwilligers van MFC It Spektrum);  (TV Burdaard); 
 (namens de ondernemers in Burdaard-Jislum e.o.);  

(PKN Burdaard-Wanswerd-Jislum e.o.);  (namens de sport);  
 (Stichting Sportkantine)  

 
 
 
 
 




